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Aan de Gemeenteraden van Alkmaar, Bergen, Castricum, Graft-de Rijp, Heerhugowaard, 
Heiloo, Langedijk en Schermer, 

Regio Alkmaar, 21 januari 2014 

Betreft: oprichting van één uitvoeringsorganisatie Sociale Dienst Regio Alkmaar (SRA] 

Geachte raadsleden, 
In het Regionaal Beraad van de CDA fracties zijn de ontwikkelingen rond de oprichting 
van de SRA besproken. De CDA fracties constateren dat er sprake is van een grote mate 
van overeenstemming tussen de betrokken gemeenten op visie en hoofdlijnen van 
aanpak bij de betreffende decentralisatie en daarmee de oprichting van de SRA. Op de 
meer gedetailleerde uitwerking en fasering bestaan echter verschillen van inzicht. De 

ţs* v CDA fracties zijn van mening dat die verschillen van inzicht in belangrijke mate gevoed 
t worden door een onvoldoende duidelijk beeld op de nadere uitwerking, consequenties 

^ ^ en implementatie. 
Gezien het grote belang voor de inwoners van de gemeenten in de regio bij dit 

ř
v̂  onderwerp, het gewicht van de besluiten en de complexiteit van de materie, vinden de 

^ CDA fracties dat besluitvorming zeer zorgvuldig moet plaatsvinden. De besluitvorming is 
^ erbij gediend dat alle vragen, die vooraf te stellen zijn, ook beantwoord dienen te 

2 5^ worden en dat er sprake is van eenduidige informatie. 
ţ j į ^ ^ De recent in beeld gebrachte bezwaren van de gemeenten Bergen, Castricum en Heiloo 

Jjÿ geven blijk van de twijfel. Door beantwoording van de vragen kan mogelijk tegemoet 
^ gekomen worden aan de bezwaren. 

3 
Voor ons zijn antwoorden op de volgende vragen essentieel: 

1. Er blijven vrij te besteden budgetten bij de afzonderlijke gemeenten, waarmee de 
couleur locale vorm gegeven kan worden. Wat zijn de beelden bij de locale 
inrichting van de loketten, mede in relatie tot de front-Office? 

2. Op welk wijze wordt vorm gegeven aan het regelen van de Centrale Toegang van 
de front-Office door de afzonderlijke gemeenten? 

3. Wat is de meer gedetailleerde onderbouwing bij de inschatting dat het 
voortbestaan van WNK Re-integratie in gevaar komt bij het niet inbrengen van de 
volledige participatiebudgetten van alle acht gemeenten? 

4. Hoe wordt de nadere invulling van de front-Office daadwerkelijk vorm gegeven, 
zowel qua inhoud, als qua proces? 

5. Voor besluitvorming is inzicht in actuele cijfers en de doorrekening daarvan op 
de voorliggende plannen noodzakelijk. Kan deze actualisering plaatsvinden? 

6. Graag zien wij een heldere invulling van de implementatiefase. Kan deze nadere 
invulling gegeven worden? 

Wij stellen voor om deze vragen te laten beantwoorden door de projectgroep, onder 
leiding van een onafhankelijk deskundige/voorzitter. 



Deze onafhankelijke deskundige rapporteert vervolgens in een plenaire bijeenkomst 
waarvoor alle raadsleden van de acht gemeenten worden uitgenodigd. Besluiten door de. 
r-idnn wnrdpruna Hie hijeenkomsi-genomcn cn vinden plaats uiterlijk in-de eorsto wook 
van maart-20įr47-Hiermee wordt agendering 'van de besluiten in de afzonderüjkēTarien 

Het is nadrukkelijk onze intentie om met dit voorstel een mogelijkheid te creëren om 

alsnog tot één gemeenschappelijk gedragen besluit te komen van alle acht 

gemeenteraden. 

namens alle CDA fracties van de regio Alkmaar, 

Bert Fiţrtelman 
Fractie CDA Langedijk 


